
  
 

 

 

Møtereferat Byåsen menighetsråd 
Dato/tid:  tirsdag 27.02.2018 kl 19 

Møtested:  Byåsen kirke, møterommet 

Tilstede:  Anne Bakken, Frode Bye, Tom Christensen, Sissel Gjerseth, Ingrid Eikli Heggset 
(referent), Karen Holen, Steinar Leirvik, John Stene, Solveig Lossius Træthaug,   

Forfall:    Jens-Christian Hørløck, Carl Reidar Solvang, Elisabeth Lund Winsnes. 

 

 
Åpning: Karen   Mat:   Frode 
 
Godkjenning av referat / årsmelding fra menighetsrådet:  
Referat fra MR møte 30.01.18 – Kommentar fra Frode Bye tatt med i referatet. 
Årsmelding er korrigert ihht til rådets innspill og godkjent pr. mail – skriftlig vedtak her.  
 
Vedtak:  
MR referat godkjennes med endringene som kom fram i møtet.  
Referat fra AU 14.2.18 tas til etterretning.  
Endelig forslag til årsmelding fra menighetsrådet utsendt på mail 23.2.18 godkjennes.  
 
Sak 6/18. Inkludering – besøk av staben.  
Overskrift til mengihetens handlingsplan:  
Å være inkluderende og romme forskjellighet, med fokus på holdninger. Det at stadig flere enkelt mennesker og 
grupperinger føler seg hjemme i og deltar i menighetslivet. 
Spørsmål til samtale: 
Hvordan jobber staben med inkludering og hvordan vil de øke inkluderingen? Hva er legges det i inkludering? Hva 
har vi lyktes med i første del av menighetsrådsperioden?  
Staben bes drøfte disse spørsmålene og gå igjennom handlingsplan og merke det som er gjort, det som er i arbeid, 
og evt. om det er noen ting som burde endres før møtet.  
 
Menighetsforvalter gjennomgikk stabens innspill og handlingsplan.  
 
Div forslag fra samtalen: 
Måling av hvordan det fungerer hos oss? Questback el.lig.? Legge ut og be folk å svare.  
Krevende å få spørsmålene til å bli gode og nyttige. Hvem når vi? De vi ønsker å inkludere, eller de som allerede er 
inkludert? «Hva vil du vi skal gjøre for at du skal komme tilbake i en annen sammenheng?»  
«Bli kjent med naboaksjonen».  
Hvordan legge til rette for at folk bli kjent. Er det å sitte rundt bordet på kirkekaffen den beste måten? 
Solidaritetsløp dekker andre behov. Andre ideer som har vært prøvd før: mnighetsweekend, utflukt i stedenfor 
gudstjeneste for menigheten i konfirmasjonstiden. Utegudstjenester kan være mer inkluderende for noen.  
På kirkekaffen – løft blikket og se deg rundt.  
Speiderarbeidet – kan det inkluderes mer i menigheten? Ønsker en kontaktperson fra staben som var med på 
ledermøte hvert semester, ikke som gjest med deltaker.  
Hjemmesiden – er den inkluderende? Den nye virker vanskeligere å finne fram i enn den gamle. Forsiden ønsker ikke 
velkommen. Spør Ingvild Bjellanses hos Kfit om hjelp.  
 
Vedtak:  
De gråe feltene i planen styrkes da de ikke er relevante lengere.  
 
 
 



  
 

Sak 7 / 18 Årsregnskap 2017 for Byåsen menighet 
Sakspapir: Årsregnskap samt saksfremstilling av menighetsforvalter  
 
Ønsker det tas hensyn til avvik årsregnskap – budsjett ved budsjettrevisjon i år. 502 budsjettet justeres da i forhold 
til normalt år.  
 
Vedtak:  
Årsregnskapet 2017 for Byåsen menighet vedtas med forbehold om revisors godkjenning. Trosopplæringsmidler på 
kr. 49786,- avsettes fond for trosopplæring, som overført overskudd. Resterende overskudd for året avsettes 
disposisjonsfondet. Fond Candeo løses opp og settes på fond ungdomsarbeid.  
 
 
Sak 8 / 18 Økonomisk støtte til Church of Hope 
Se mail med forespørsel.  
Aus forslag til svar «Det er hyggelig at du har et engasjement, men om vi skal behandle en søknad vedr. økonomi, 
ønsker vi at det kommer fra menigheten i Ramallah.» Da vi inngikk avtale var det tydelig på at Hope ønsket at dette 
skulle være en partnershipavtale, med gjensidig besøk og kontakt, og ikke økonomisk støtte.  
 
Vedtak:  
MR ønsker at sokneprest sender følglende svar: «Det er hyggelig at du har et engasjement, men om vi skal behandle 
en søknad vedr. økonomi, ønsker vi at det kommer fra menigheten i Ramallah.».  
 
 
Sak 9/18 Behov for nyoppnevninger i utvalg 

1. Ny oppnevning diakoniutvalget 
Steinar Andresen har trekt seg som leder, og det må oppnevnes ny. Utvalget selv skal utnevne ny leder, men 
rådet bør nok oppnevne et nytt medlem.  
Kirsti Sødal har også sluttet uten å bli erstattet, så pr i dag består utvalget av bare 3 stykker. Sak til årsmøte? 
Utsettes med oppnevning til neste gang.  

 
2. Oppnevning av 2 vararepresentanter i trosopplæringsutvalget– vara for men.rådets frivillige representanter. 

Det blir sårbart uten vararepresentanter ved forfall og sykemelding siden de er så få. Utvalget har fortsatt en 
funksjon, og de har fått henvendelse fra bispedømmekontoret om å revidere trosopplæringsplanene, noe 
som skal skje i 2018 – hvor TU er da saksbehandler for rådet.  
 

3. Oppnevning julesalgskomite.  
 

Vedtak: 
Oppnevning i diakoniutvalget utsettes til neste møte. Det oppfordres til kandidater på årsmøtet.  Karen Holen 
oppnevnes som vararepresentant i trosopplæringsutvalget for Carl Reidar Solvang. Det arbeides videre med å finne 
en vararepresentant for Bente Elton Jacobsen i trosopplæringsutvalget. Solveig Lossius oppnevnes som 
menighetsrådetsrepresentant i julesalgskomiteen.  

 
Evt.  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

Orienteringssaker:  
• Fra staben v/ Steinar.  Vinterleir for konfirmanter. Temakveld torsdag. Tidenes oppmøte på forrige! 

Kateketstilling lyst ut. Tv gudstjenester i påsken. Støtt opp! Påskevandringer – leiet inn skuespiller.  
• Kfit v/ John.  – arbeides med ny overordnet 4 års-plan. Vedtatt ny kommunikasjonsstrategi. Ingvild Bjellanes er 

nå fastansatt. Skal arbeide 50% ute i menighetene.  
• Våpenhus – det må sendes inn søknad til Kfit for å få det med på investeringsplan.  

o Konkretisering av behov, legge ved det som er laget av Breidablikk, nevne videreutviklingsmuligheter 
skissert i møte i Byåsen kirke i høst. Lages forslag til søknad før neste MR  

• Lydmøbel – etter anbefaling fra Breidablikk har Frode Bye tatt kontakt med Cox Strategisk Design, for ferdge 
føring på planene for lydmøbelet.  

• Innsendte svar vedr. høring KA – vedlagt innkalling.  
• Takk for innsatsen på årsmøte – Steinar Andresen, DU, Kirsti Sødal, DU / Grønn menighet , Eivind Risholm.  
 


